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Относно: Необходимостта от подмяна на капаците на ревизионните 
канализационни шахти на пътното платно

Уважаеми г-н Кмет,

Много от така наречените капаци на ревизионни канализационни 
шахти не са на нивото на пътното платно - или са твърде издадени, или 
опасно пропаднали. Разминаването с платното на някои от тях е повече от 
10 см. Тези неравности пречат на пътното движение, опасни са както за 
шофьорите, така и за пешеходците, и създават предпоставка за ПТП и 
повреди на автомобилите. По информация на пресцентъра на Община 
Велико Търново, през 2017г. на една от централните улици са монтирани 
„самонивелиращи се капаци, които са точно на нивото на пътното платно, 
за да не създават дискомфорт при движение върху тях“. За съжаление обаче, 
броят им е твърде незабележим спрямо всички останали, които драстично 
се разминават с пътното платно и са навсякъде в града. Те, в комбинация с 
лошата инфраструктура, допълнително утежняват движението.



В контекста на казаното дотук са и следващите въпроси:

1. Правили ли сте проверка кои капаци на шахти се нуждаят от подмяна, 
колко са на брой, на кои улици се намират, за да започне тяхното 
приоритетно ремонтиране?

2. Планувате ли и в какви срокове да подмените поетапно капаците на 
ревизионните канализационни шахти?

С Уважение
балеркя Дончева


